
På styrelsemötet den 26 februari 2022 diskuterades följande: 

Ekonomisk rapport. Kassören rapporterade att det inte har hänt så mycket ännu i år. Vi har inte haft 

några inkomster men utgifter på 16.000 kr. Diskuterades om vårt elavtal, om vi ska binda det. 

Kassören fick i uppdrag att ringa HEM. Den ekonomiska rapporten godkändes. 

Budget 2022. Kassören hade skickat ut budgeten i förväg per mejl till styrelsen. 

Behövs bara justera årtalet på ett par ställen innan vi skickar ut den tillsammans med de andra 

årsmöteshandlingarna. 

Verksamhetsberättelse 2021, Undertecknad hade skickat ut verksamhetsberättelsen per mejl till 

styrelsen. Vid punkten EKONOMI fyller vi i siffran för förlust: 128.704,29 men före avskrivningar ett 

minus på ca 50.000 kr. Förlusten beror på höjt taxeringsvärde och därmed höjd fastighetsskatt samt 

höjda vattenkostnader. 

Inkomna motioner, se bilagor 

Vi har fått in åtta motioner, som vi tar upp på årsmötet. 

Förslag till dagordning för årsmötet, se bilaga 

Vi har fått in två kandidater, Lennart Arvidsson från valberedningen och Susanne Hansson, stuga 37. 

De går in som suppleanter i styrelsen. 

Även till valberedningen har vi fått in två nya kandidater, Ulf Karlsson, stuga 50 och Bo Larsson, stuga 

89. 

Rapporter 

a)     Arbetsdagar – ersättning. Ordföranden hade fått ett förslag om att vi ska ändra arbetstiden till 3 

timmar, 9‐12. För att även få in lite gemenskap bestämdes att vi ordnar fika till klockan 12. 

b)     Uthyrning av föreningslokal. Lisbeth var inte nöjd med rapporteringen från Peter. Det är svårt 

att stämma av betalningarna när rapporten kommer så sent. De bestämde att i fortsättningen skickar 

Peter sms till Lisbeth vid varje uthyrning. 

c)     Råttbekämpning – Nomor. Peter rapporterade att råttorna äter upp giftet men fastnar inte i 

fällorna. I skogen och vid sopcontainrarna finns det gott om råttor. Vi måste uppmana våra stugägare 

att få bort råttorna från sina tomter. 

d)     Park Slide. Helena hade inte hört något från kommunen. Vi vet att ärendet inte är prioriterat på 

kommunen.  I ”skogen” ligger träd som blåst ner. Det kanske finns någon som eldar med ved som kan 

ta hand om det. 

e)     Uthyrning stuga. Lisbeth rapporterade att det är 14 som har betalat för uthyrning. 

f)      Åretruntboende. Lisbeth rapporterade att det är 17 som betalat för åretruntboende.     

g)     Vägbygget – Södra infarten. Christer J rapporterade att detaljplanen är färdig och ska klubbas i 

slutet av mars. En viss oro uttrycktes hur vi Västervallare ska komma ner till stranden när 

Västervallsvägen stängs.  Vi kan ju hoppas på att det sker under vintern. 

Inkomna skrivelser 

•  Stuga 30: Beslut startbesked Attefall komplementbyggnad, 10 kvm. Arkiveras. 



•  Stuga 57: Beslut: Slutbesked Attefall komplementbyggnad 30 kvm. Arkiveras. 

•  Stuga 8: Inträdesanmälan och kontrakt från nye medlemmen: Maria Leander, 

Ulricehamn.  Godkändes 211213. 

•  Stuga 105: Godkännande från föreningen betr nybyggnad av fritidshus. Godkändes 

211210. 

•  Stuga 131: Startbesked, kompl.byggnad 30 kvm Attefall. Arkiveras. 

•  Stuga 83: Inträdesansökan och kontrakt från nye medlemmen Magnus Nyström. 

Godkändes av mötet. 

•  Bolagsverket: Registrering av stadgar ‐ behöver inte ha auktoriserad revisor. Arkiveras. 

•  Stuga 83: Vill ha en extra parkeringsplats. Blev av med den vid överlåtelse efter 

mamma Birgitta. Helena skriver in stuga 83 på kölistan. 

 Övriga frågor 

•  Lisa ordnar en telefonkedja med ”året runt boende”. 

•  Lennart Arvidsson kommer att hjälpa ordföranden med   byggfrågor.      

•  Ingemar Söderberg har anmält att den lilla stegen är sönder. 

•  Lisa rapporterade att vi har en överenskommelse med Halmstad Stålrör om att de 

nyttjar 5 parkeringsplatser på vår gästparkering under vintern. I gengäld får vi nyttja 10 

av deras parkeringsplatser under semestern. 

•  Stubbe hade informerat om att han inte kan ställa upp på Midsommardagen på 

Västervall för han är i Italien på bröllop. Festkommittén har varit i kontakt med honom 

och bestämt ett annat datum för hans Musikquiz.   

•  Lisa kommer att skicka över programmet för sommaren och undertecknad lägger in 

det på hemsidan. 

 Tidpunkt för nästa styrelsemöte. Mötet beslutade att vi träffas klockan 11:00 den 26 mars. Klockan 

14:00 är det årsmöte på dansbanan. Därefter hålls konstituerande möte. 

 


